
Zápis z výroční členské schůze 
ÚP Boxerklubu ČR Hradec Králové 

 
sobota 18. února 2012 
hospoda U Lorenců, Čeperka 
začátek: 10.25 
konec: 12.15 
přítomno: 22 členů 
schůzi řídil: Karel Novák 
 
Program 

1. Přivítání a volba komisí 
K. Novák přivítal členy pobočky na výroční členské schůzi a seznámil členy s jejím průběhem. 
Proběhla volba komisí: mandátová a volební (Eva Kaplanová, Alena Kaplanová) – zvoleny 
jednohlasně, návrhová (J. Volejníková) – zvolena jednohlasně. Zapisovatelkou byla jednohlasně 
zvolena J. Žemličková. Bylo konstatováno, že je podle prezenční listiny přítomno 22 členů, pro 
hlasování je tedy nadpoloviční většinou 12 hlasů. Nebyl podán žádný návrh na změnu programu, 
program schůze byl jednohlasně schválen. 
 
2. Zpráva předsedy pobočky 
J. Morávek, viz zpráva. 
 
3. Zpráva poradce chovu pobočky 
J. Dolejš informoval o vrzích a odchovech v pobočce: bylo nakryto 10 fen, z toho zabřezlo a 
porodilo 8 (3 císařským řezem). Narodilo se 46 štěňat, z toho 7 bílých. Ve zprávě seznámil i s 
použitými krycími psy a vadami, které se v jednotlivých vrzích vyskytly. 
Zhodnotil chovatelské akce – svody dorostu a zkoušky chovnosti, vytrvalostní zkoušku a klubovou 
výstavu pobočky z pohledu poradce chovu i rozhodčího exteriéru. 
 
4. Zpráva hospodáře pobočky 
J. Žemličková seznámila se stavem na účtech i v pokladně: k 31. 12. 2011 činila hotovost 
v pokladně 8 949,50 Kč a 48,50 €; zůstatky na účtech 104 671,81 Kč a 16 000 Kč. Pobočka 
podporovala jako každý rok závodníky, v roce 2011 celkem částkou 10 000 Kč, a sponzorovala 
pro své členy letní výcvikový tábor částkou cca 12 000 Kč. 
 
5. Zpráva revizní komise 
P. Dolejš informoval o kontrole hospodaření, která proběhla 11. února 2011. Konstatoval, že vše 
souhlasí se zprávou o hospodaření. Viz zprávy. 
 
6. Volby do výboru pobočky, volba delegátů na konferenci BK ČR 
V tajné volbě byla kandidátka předložená výborem pobočky jednohlasně zvolena. Složení nového 
výboru pobočky: 
předseda Josef Morávek 
místopředseda Petr Vlček 
tajemník Jaroslav Kaplan 
poradce chovu Josef Dolejš 
hospodář Jana Žemličková 
výcvikář Vladimír Žáček 
člen Pavla Morávková 
revizní komise Petr Dolejš (předseda), Boleslav Půlpán, Josef Němec 
delegáti na konferenci 29. 4. 2012: Josef Dolejš, Petr Vlček, Josef Morávek, náhr. Vladimír Žáček 
 
7. Diskuze, různé 
Členové výboru poděkovali Karlu Novákovi, který několik volebních období pracoval ve výboru 
pobočky za práci a obětavost a za organizování klubových výstav. 
K. Novák vysvětlil své důvody pro ukončení své činnosti ve výboru a nutnost rozšířit výbor o nové 
členy, kteří tak mají šanci se zapracovat. 
J. Morávek upozornil na nové internetové stránky pobočky: www.bk-hk.webnode.cz, které bude 
spravovat P. Morávková. 
Jubilantům předal předseda pobočky dárek. 

http://www.bk-hk.webnode.cz/


8. Usnesení 
Návrh na usnesení zpracovala J. Volejníková. Usnesení bylo jednohlasně schváleno. 
 
Výroční členská schůze: 
a) bere na vědomí volbu komisí mandátové a volební, návrhové 

zprávy předsedy, poradce chovu, hospodáře, revizní komise 
volbu výboru pobočky 

b) volí delegáty na konferenci: J. Dolejš, J. Morávek, P. Vlček, náhradník V. Žáček 
c) ukládá výboru uspořádat svody dorostu a zkoušky chovnosti, vytrvalostní zkoušku, LVT a 

klubovou výstavu ve stanovených termínech 
ukládá delegátům zastupovat zájmy pobočky na konferenci BK ČR a prosazovat změny 
navrhované výborem pobočky, pokud k jejich projednávání dojde 

 
 

Zapsala: Jana Žemličková 

 
 


